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             Protokół Nr IV/2024 

z sesji Rady Miejskiej w Opocznie 

z dnia 26.06.2024r. 

Ad. pkt. 1. 

Otwarcie obrad. 

Czwartą sesję Rady Miejskiej w Opocznie IX kadencji w dniu 26 czerwca 2024r., która 

odbyła się w sali USC Urzędu Miejskiego w Opocznie otworzył Przewodniczący Rady 

Miejskiej Dariusz Kołodziejczyk wypowiadając formułę: „Otwieram czwartą sesję Rady 

Miejskiej w Opocznie”. 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował zebranych, iż w związku ze 

zmianami podjętymi przez Sejm odnośnie zwiększenia udziału obywateli w procesie 

wybierania, funkcjonowania i kontrolowania niektórych organów publicznych, sesje Rady 

Miejskiej w Opocznie są transmitowane na żywo w Internecie. Transmisja obrad Rady 

Miejskiej odbywa się za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.   

 W obradach uczestniczy 19 radnych i Rada Miejska ma prawo podejmować 

prawomocne uchwały. 

Ad. pkt. 2. 

 Przedłożenie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że porządek obrad został doręczony 

wraz z zaproszeniem na sesję (program e-sesja). Proponowany porządek obrad stanowi 

załącznik nr 2 do protokołu, a wnioskodawcą wniesionych pod obrady projektów uchwał jest 

Burmistrz Opoczna. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przedłożenie porządku obrad.  

3. Przyjęcie Protokołów Nr II/2024 i Nr III/2024 z sesji Rady Miejskiej w Opocznie  

    IX kadencji.  

4. Sprawozdanie Burmistrza z działalności międzysesyjnej.  

5. Zapytania i wolne wnioski.  

6. Sprawozdania za 2023 rok z działalności Spółek gminy: MPK, ZGM i PGK. 

7. Stan sanitacji Gminy Opoczno, założenia inwestycyjne, możliwości pozyskiwania 

środków zewnętrznych.  

8. Czystość i porządek w gminie oraz analiza opłat za odpady komunalne.  

9. Informacja z przebiegu odśnieżania Gminy Opoczno za 2023r. – całkowity koszt 

zadania.  

10. Debata nad Raportem o stanie Gminy Opoczno za 2023 rok.  
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11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Opoczna wotum zaufania. 

12. Wykonanie budżetu gminy za rok 2023: 

a) rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Opoczno za 2023 rok  

wraz z informacją o stanie mienia komunalnego Gminy Opoczno, 

b) rozpatrzenie sprawozdania finansowego, 

c) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi o sprawozdaniu 

Burmistrza Opoczna z wykonania budżetu za 2023 rok, 

d) wniosek Komisji Rewizyjnej o udzielenie  absolutorium Burmistrzowi Opoczna  

za rok 2023 wraz z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej do wniosku. 

13. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu Gminy Opoczno za 2023 rok, 

b) udzielenia absolutorium Burmistrzowi Opoczna,  

c) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Opoczno na lata 2024-2040, 

d) zmian w budżecie Gminy Opoczno na rok 2024, 

e) zaciągnięcia pożyczki na sfinansowanie zadania inwestycyjnego pn. „Zakup i 

montaż instalacji fotowoltaicznej dla potrzeb Szkoły Podstawowej w Sielcu”, 

f) ustalenia czasu bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki oraz wysokości 

opłaty za korzystanie z wychowania przedszkolnego uczniów objętych 

wychowaniem przedszkolnym do końca roku szkolnego w roku kalendarzowym, 

w którym kończą 6 lat, w publicznych przedszkolach, oddziałach przedszkolnych 

w publicznych szkołach podstawowych oraz publicznych innych formach 

wychowania przedszkolnego prowadzonych przez Gminę Opoczno,  

g) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszarów 

sołectw: Libiszów, Libiszów-Kolonia, Międzybórz, Sobawiny, 

h) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu                            

w sołectwie Kruszewiec – Kolonia, 

i) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części 

obszaru miasta Opoczna położonego w rejonie ulic: Edmunda Biernackiego, Marii 

Curie-Skłodowskiej oraz alei Arcybiskupa Zygmunta Zimowskiego, 

j) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu 

miasta Opoczna położonego w rejonie ulic: Prymasa Stefana Wyszyńskiego                    

i Wojciecha Kossaka, 

k) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu 

miasta Opoczna położonego przy ulicy św. Mateusza. 

14. Zamknięcie obrad. 

 

Przewodniczący zapytał, czy są propozycje do zmiany porządku obrad. 

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – w imieniu Burmistrza prosi o wprowadzenie do porządku 

obrad sesji jako punkt 13c) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Opoczyńskiemu. 
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Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – w imieniu Burmistrza prosi o wprowadzenie do porządku 

obrad sesji jako punkt 13d) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Opoczyńskiemu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie wniosek w sprawie zmiany 

porządku obrad poprzez wprowadzenie do porządku obrad punktu 13c) Podjęcie uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Opoczyńskiemu. 

Rada Miejska głosami: za - 17, przeciw – 0, wstrz. – 0 przyjęła wniosek w sprawie 

wprowadzenia do porządku obrad sesji jako punkt 13c) Podjęcie uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Opoczyńskiemu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 34 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie wniosek w sprawie zmiany 

porządku obrad poprzez wprowadzenie do porządku obrad punktu 13d) Podjęcie uchwały w 

sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Opoczyńskiemu. 

Rada Miejska głosami: za - 17, przeciw – 0, wstrz. – 0 przyjęła wniosek w sprawie 

wprowadzenia do porządku obrad sesji jako punkt 13d) Podjęcie uchwały w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Opoczyńskiemu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 34 do protokołu. 

Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przedłożenie porządku obrad.  

3. Przyjęcie Protokołów Nr II/2024 i Nr III/2024 z sesji Rady Miejskiej w Opocznie  

IX kadencji.  

4. Sprawozdanie Burmistrza z działalności międzysesyjnej.  

5. Zapytania i wolne wnioski.  

6. Sprawozdania za 2023 rok z działalności Spółek gminy: MPK, ZGM i PGK. 

7. Stan sanitacji Gminy Opoczno, założenia inwestycyjne, możliwości pozyskiwania 

środków zewnętrznych.  

8. Czystość i porządek w gminie oraz analiza opłat za odpady komunalne.  

9. Informacja z przebiegu odśnieżania Gminy Opoczno za 2023r. – całkowity koszt 

zadania.  

10. Debata nad Raportem o stanie Gminy Opoczno za 2023 rok.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Opoczna wotum zaufania. 

12. Wykonanie budżetu gminy za rok 2023: 

      a) rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Opoczno za 2023 rok wraz  

           z informacją o stanie mienia komunalnego Gminy Opoczno, 

b) rozpatrzenie sprawozdania finansowego, 

c) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi o sprawozdaniu 

Burmistrza Opoczna z wykonania budżetu za 2023 rok, 

d) wniosek Komisji Rewizyjnej o udzielenie  absolutorium Burmistrzowi Opoczna  
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       za rok 2023 wraz z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej do wniosku. 

13. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 

Gminy Opoczno za 2023 rok, 

b) udzielenia absolutorium Burmistrzowi Opoczna,  

c) zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Opoczyńskiemu, 

d) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Opoczyńskiemu, 

e) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Opoczno na lata 2024-2040, 

f) zmian w budżecie Gminy Opoczno na rok 2024, 

g) zaciągnięcia pożyczki na sfinansowanie zadania inwestycyjnego pn. „Zakup i montaż 

instalacji fotowoltaicznej dla potrzeb Szkoły Podstawowej w Sielcu”, 

h) ustalenia czasu bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki oraz wysokości opłaty za 

korzystanie z wychowania przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem 

przedszkolnym do końca roku szkolnego w roku kalendarzowym, w którym kończą 

6 lat, w publicznych przedszkolach, oddziałach przedszkolnych w publicznych 

szkołach podstawowych oraz publicznych innych formach wychowania 

przedszkolnego prowadzonych przez Gminę Opoczno,  

i) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszarów 

sołectw: Libiszów, Libiszów-Kolonia, Międzybórz, Sobawiny, 

j) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu                            

w sołectwie Kruszewiec – Kolonia, 

k) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części obszaru 

miasta Opoczna położonego w rejonie ulic: Edmunda Biernackiego, Marii Curie-

Skłodowskiej oraz alei Arcybiskupa Zygmunta Zimowskiego, 

l) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu miasta 

Opoczna położonego w rejonie ulic: Prymasa Stefana Wyszyńskiego i Wojciecha 

Kossaka, 

m) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu miasta 

Opoczna położonego przy ulicy św. Mateusza. 

14. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. pkt. 3  

Przyjęcie Protokołów Nr II/2024 i Nr III/2024 z sesji Rady Miejskiej w Opocznie 

IX kadencji.  

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, iż protokoły były wyłożone do wglądu                  

w Biurze Rady Miejskiej w terminie wymaganym Statutem Gminy, jak również zostały 

udostępnione radnym w informatorze programu e-sesja. 

Pyta, czy ktoś z radnych wnosi uwagi do protokołu z obrad II sesji IX kadencji Rady 

Miejskiej w Opocznie z dnia 20 maja 2024r. 



5 

 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej przeszedł do 

głosowania i zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem protokołu z obrad II sesji Rady Miejskiej 

w Opocznie IX kadencji z dnia 20 maja 2024r. w wersji przedłożonej.   

Rada Miejska głosami:  za – 17, przeciw – 0, wstrz. – 0,  przyjęła protokół z obrad II 

sesji Rady Miejskiej IX kadencji w Opocznie z dnia 20 maja 2024r. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 34 do protokołu. 

Reasumpcja głosowania protokołu z obrad II sesji Rady Miejskiej w Opocznie IX kadencji z 

dnia 20 maja 2024r. 

Rada Miejska głosami:  za – 16, przeciw – 0, wstrz. – 0,  przyjęła protokół z obrad II 

sesji Rady Miejskiej IX kadencji w Opocznie z dnia 20 maja 2024r. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 34 do protokołu. 

Pyta, czy ktoś z radnych wnosi uwagi do protokołu z obrad III sesji IX kadencji Rady 

Miejskiej w Opocznie z dnia 28 maja 2024r. 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej przeszedł do 

głosowania i zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem protokołu z obrad III sesji Rady Miejskiej 

w Opocznie IX kadencji z dnia 28 maja 2024r. w wersji przedłożonej.   

Rada Miejska głosami:  za – 17, przeciw – 0, wstrz. – 0,  przyjęła protokół z obrad III 

sesji Rady Miejskiej IX kadencji w Opocznie z dnia 28 maja 2024r. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 34 do protokołu. 

Ad. pkt. 4  

Sprawozdanie Burmistrza z działalności międzysesyjnej. 

Michał Konecki – Burmistrz Opoczna – przedstawił sprawozdanie za okres od dnia 25 maja do 

dnia 21 czerwca 2024r.  

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Ad. pkt. 5 

Zapytania i wolne wnioski. 

Przewodniczący otworzył dyskusję w pkt. „Zapytania i wolne wnioski” jak również  

w pkt. „Sprawozdanie Burmistrza z działalności międzysesyjnej”. 

Jakub Biernacki – radny: 

- zapytał, czy inwestycja budowy dróg na osiedlu Milenijnym jest zagrożona, kiedy będzie 

realizowana i czy Burmistrz ma pomysł na realizację budowy dróg na tym osiedlu gdyby nie 

doszło do realizacji obecnych planów; 

- zapytał, czy zostanie odwołany Festiwal Folklorystyczny. 



6 

 

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Michał Konecki.  

Alicja Szczepaniak – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej: 

- poruszyła temat modernizacji budynku przy ul. Kopernika 3. Zwróciła się z prośbą,  

aby w ramach zadań wykonywanych przez ZGM oraz PGK uporządkować teren wokół 

budynku, wyłożyć ścieżkę płytami chodnikowymi lub kostką, a w późniejszym czasie zająć się 

kompleksowym zagospodarowaniem tego terenu.  

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Michał Konecki.  

Jolanta Łuczka – Nita – radna: 

- prosi, aby znaleźć brakującą kwotę potrzebną do ukończenia modernizacji ul. Głogowej; 

- zapytała, kiedy będą malowane pasy na drogach gminnych oraz kiedy będą czyszczone ulice 

z piachu; 

- w imieniu mieszkańców os. Ustronie prosi o postawienie TOI -TOJA przy placu zabaw; 

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Michał Konecki oraz Prezes PGK Jarosław Antoniak. 

Tomasz Kopera – radny: 

- poruszył temat budynku starego dworca. Zapytał jaka będzie polityka Burmistrza dotycząca 

tego miejsca. Uważa, że Gmina powinna poczynić starania, by przejąć ten budynek; 

- zapytał, czy PGK przewiduje w najbliższym czasie przystępowanie do przetargów na 

budowanie pełnowymiarowych dróg nie tylko na terenie gminy; 

- zaproponował, aby służby PGK, ZGM lub Wydz. TI Urzędu Miejskiego co jakiś czas 

przeprowadzały objazd terenu miasta jak również wsi i w ramach swoich zadań uporządkowały 

te tereny (np. usunięcie zalegających uschniętych drzew, wystających drutów lub kostki 

brukowej); 

- wnioskuje o przeprowadzenie audytu w placówkach oświatowych na terenie gminy w związku 

z informacjami, jakie docierają do radnego na temat zawierania umów pomiędzy Dyrektorami, 

a pracownikami obsługi. Z tych informacji wynika, iż Dyrektorzy zawierają umowy, w których 

zakres obowiązków jest na tym samym poziomie, ale kwota wynagrodzenia niższa od 

dotychczasowej. 

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Michał Konecki oraz Prezes PGK Jarosław Antoniak. 

 

Tomasz Łuczkowski – radny: 

- zapytał, czy będzie realizowana budowa świetlicy w Brzustówku; 

- poruszył temat scalenia działek na terenie pomiędzy ul. Powstańców Wielkopolskich, ul. 

Kossaka oraz ul. Westerplatte. Zapytał jaki jest plan Burmistrza na zagospodarowanie tego 

terenu; 

- zapytał, czy Burmistrz planuje realizację zadania pn. modernizacja figurki św. Rozalii na którą 

zostało pozyskane dofinansowanie. 

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Michał Konecki. 

 

Barbara Wacławiak – radna: 

- ponowiła swoje wnioski z posiedzenia komisji dotyczące zamiatania ul. Galińskiego oraz al. 

Arc. Zimowskiego, ustawienia Toi-Toi w okolicach placu zabaw „Odpoczniak” oraz rozebrania 

płotka przy klombie pomiędzy blokami nr 12 i nr 14 na ul. M.C. Skłodowskiej; 
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- prosi o podjęcie działań zmierzających do wybudowania świetlicy wiejskiej w Brzustówku. 

 Odpowiedzi udzielił Burmistrz Michał Konecki. 

 

Andrzej Rożenek – radny: 

- poruszył kwestię scalenia gruntów. Uważa za słuszne scalenie tych gruntów z urzędu i poddał 

pod zastanowienie inną formę dotarcia do właścicieli tych terenów; 

- prosi o naprawę zapadniętego asfaltu na zakręcie przy ul. Wyspiańskiego. 

Odpowiedzi udzielił Sekretarz Miasta Janusz Klimek.  

 

Beata Wiktorowicz – radna: 

- zapytała, na jakim etapie jest rozbiórka kamienicy przy ul. Sobieskiego 10 i jakie są plany co 

do gruntu po tej kamienicy; 

- poprosiła o przedstawienie wizji Burmistrza dotyczącej polityki mieszkaniowej na terenie 

Gminy Opoczno; 

- zapytała, jaka jest wizja władz Gminy dotycząca przydziału mieszkań w kamienicy przy placu 

Kościuszki 20; 

- zapytała, czy przewidziana jest reorganizacja Urzędu Miejskiego i poprosiła o przybliżenie 

planów w tej kwestii; 

- zasugerowała, aby kwotę brakującą na modernizację ul. Głogowej pozyskać z zadania 

zamiatania  miasta, które do tej pory nie było realizowane. 

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Michał Konecki. 

Dariusz Kołodziejczyk – Przewodniczący Rady Miejskiej: 

- w imieniu mieszkańców prosi o uregulowanie kwestii numeracji porządkowej na spornym 

terenie Bielowic i Mroczkowa, 

- ponawia swoją prośbę o ustawienie szlabanu na terenie parku w Mroczkowie na ścieżce 

prowadzącej do źródełka (obecnie wjeżdżają tam auta, quady).   

 

Andrzej Pacan – radny: 

- zasugerował zorganizowanie spotkania w sprawie numeracji porządkowej na terenie Bielowic 

i Mroczkowa, w którym uczestniczyliby Burmistrz, Przewodniczący Rady Miejskiej, 

mieszkańcy oraz inni zainteresowani tematem.  

Do tematu odniósł się radny Tomasz Kopera, Zastępca Burmistrza Jan Zięba. 

 

Wobec braku głosów w dalszej dyskusji Przewodniczący zamknął ją i ogłosił 15 min. 

przerwę. 

Po przerwie. 

Ad. pkt. 6 

Sprawozdania za 2023 rok z działalności Spółek gminy: MPK, ZGM i PGK. 

a) Miejskie Przedsiębiorstwo Komunikacji Sp. z o.o. w Opocznie. 

Robert Grzesiński – Prezes MPK Sp. z o.o. w Opocznie – przedstawił informację, która stanowi 

załącznik nr 4 do protokołu. 
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Przewodniczący otworzył dyskusję. 

W dyskusji głos zabrali: mieszkaniec Gminy Opoczno Mieczysław Wojciechowski, Sekretarz 

Miasta Janusz Klimek, Prezes MPK Robert Grzesiński, Przewodniczący Rady Miejskiej 

Dariusz Kołodziejczyk. 

Rada Miejska przyjęła sprawozdanie spółki do wiadomości.  

 

b) Przedsiębiorstwo Gospodarki Komunalnej Sp. z o.o. 

Jarosław Antoniak – Prezes PGK Sp. z o.o. - przedstawił informację, która stanowi załącznik 

nr 5 do protokołu. 

Przewodniczący otworzył dyskusję. 

W dyskusji głos zabrali: radny Jakub Biernacki, radna Jolanta Łuczka – Nita, radny Tomasz 

Kopera, Prezes PGK Jarosław Antoniak, radny Andrzej Rożenek, radna Beata Wiktorowicz, 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Alicja Szczepaniak, Przewodniczący Rady Miejskiej 

Dariusz Kołodziejczyk. 

Jakub Biernacki – radny: 

- prosi o przygotowanie zestawienia od 2019r. dotyczącego przychodów i wydatków na 

basenie, jak również ilość sprzedanych biletów jednorazowych i karnetów miesięcznych  

w tym okresie. 

- wnosi o umieszczenie tematu pn. „Dyskusja na temat przyszłości basenu” w planie pracy 

Komisji do spraw Rodziny, Młodzieży i Kultury Fizycznej po okresie wakacyjnym. 

Rada Miejska przyjęła sprawozdanie spółki do wiadomości.  

 c) Zakład Gospodarki Mieszkaniowej Sp. z o.o. 

Marcin Jędrasik – Prezes ZGM Sp. z o.o. - przedstawił informację, która stanowi załącznik nr 

6 do protokołu. 

W dyskusji głos zabrali: radna Beata Wiktorowicz, radna Jolanta Łuczka – Nita, radny Jakub 

Biernacki, Prezes ZGM Marcin Jędrasik. 

Rada Miejska przyjęła sprawozdanie spółki do wiadomości.  

Ad. pkt. 7 

 Stan sanitacji Gminy Opoczno, założenia inwestycyjne, możliwości pozyskania 

środków zewnętrznych.  

Rada Miejska zapoznała się z materiałem przygotowanym przez Przedsiębiorstwo 

Gospodarki Komunalnej Sp. z o.o. w Opocznie (załącznik nr 7 do protokołu) oraz przez 

Wydział Funduszy Europejskich Urzędu Miejskiego (załącznik nr 8 do protokołu). 
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Przewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braku głosów zamknął ją i przeszedł do 

realizacji kolejnego punktu porządku obrad.  

Rada Miejska przyjęła informację do wiadomości.  

Ad. pkt. 8 

Czystość i porządek w gminie oraz analiza opłat za odpady komunalne. 

Rada Miejska zapoznała się z materiałem przygotowanym przez Przedsiębiorstwo 

Gospodarki Komunalnej Sp. z o.o. w Opocznie (załącznik nr 9 do protokołu), Wydział Ochrony 

Środowiska Urzędu Miejskiego (załącznik nr 10 do protokołu) oraz Wydział Wymiaru 

Podatków i Kontroli Urzędu Miejskiego (załączniki nr 11 do protokołu). 

Przewodniczący otworzył dyskusję. 

W dyskusji głos zabrała radna Beata Wiktorowicz. 

Wobec braku głosów w dalszej dyskusji Przewodniczący zamknął ją i przeszedł do 

realizacji kolejnego punktu porządku obrad.  

Rada Miejska przyjęła informację do wiadomości.  

Ad. pkt. 9 

Informacja z przebiegu odśnieżania Gminy Opoczno za 2023r. – całkowity koszt 

zadania.  

Rada Miejska zapoznała się z materiałem przygotowanym przez Przedsiębiorstwo 

Gospodarki Komunalnej Sp. z o.o. w Opocznie (załącznik nr 12 do protokołu). 

Przewodniczący otworzył dyskusję. 

W dyskusji głos zabrali: radna Beata Wiktorowicz, Prezes PGK Jarosław Antoniak. 

Wobec braku głosów w dalszej dyskusji Przewodniczący zamknął ją i przeszedł do 

realizacji kolejnego punktu porządku obrad.  

Rada Miejska przyjęła informację do wiadomości.  

Ad. pkt. 10. 

Debata nad Raportem o stanie Gminy Opoczno za 2023r. 

Raport o stanie Gminy Opoczno za 2023r. został przedstawiony radnym podczas obrad III sesji 

Rady Miejskiej, która odbyła w dniu 28 maja 2024r. Raport został udostępniony mieszkańcom 

Gminy Opoczno w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w Opocznie oraz na 

stronie internetowej www.opoczno.pl. 

Raport o stanie Gminy Opoczno za 2023r. stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że do dyskusji nad raportem o stanie 

Gminy Opoczno nikt z mieszkańców się nie zgłosił.  

Przewodniczący otworzył dyskusję. 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący zamknął ją i przeszedł do realizacji 

kolejnego punktu porządku obrad.  

Ad. pkt. 11. 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Opoczna wotum zaufania. 

Przewodniczący otworzył dyskusję.  

W dyskusji głos zabrali: radna Jolanta Łuczka – Nita, Sekretarz Miasta Janusz Klimek, radna 

Beata Wiktorowicz, radny Zbigniew Sobczyk, Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz 

Kołodziejczyk, Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Wiesław Wołkiewicz.   

Wobec braku głosów w dalszej dyskusji Przewodniczący zamknął ją i ogłosił 25 min 

przerwę. 

Po przerwie. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie udzielenia 

Burmistrzowi Opoczna wotum zaufania. 

Rada Miejska głosami: za – 17, przeciw – 0, wstrz. – 1 podjęła uchwałę                                       

Nr IV/41/2024 w sprawie udzielenia Burmistrzowi wotum zaufania. 

Uchwała stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 34 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 35 do protokołu. 

 

Ad. pkt. 12. 

  Wykonanie budżetu gminy za 2023r. 

a) rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu za 2023 rok wraz z informacją                     

o stanie mienia komunalnego,  

Rada Miejska podczas posiedzeń komisji zapoznała się ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu gminy za 2023 rok wraz z informacją o stanie mienia komunalnego /załącznik nr 15 

do protokołu/. 

Dane uzupełniające do wykonania budżetu za 2023 rok stanowią załącznik nr 16 do protokołu. 

Przewodniczący otworzył dyskusję. 
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W dyskusji głos zabrali: radny Tomasz Kopera, Skarbnik Gminy Magdalena Ślęzak, Burmistrz 

Opoczna Michał Konecki.  

b) rozpatrzenie sprawozdania finansowego, 

Rada Miejska podczas posiedzeń komisji zapoznała się ze sprawozdaniem finansowym 

/załącznik nr 17 do protokołu /. 

Brak głosów w dyskusji. 

c) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu z wykonania 

budżetu za 2023 rok, 

Magdalena Ślęzak - Skarbnik Gminy – przedstawiła Uchwałę Składu Orzekającego Nr 

II/97/2024 z dnia 14 maja 2024r. w sprawie opinii o sprawozdaniu Burmistrza Opoczna z 

wykonania budżetu Gminy Opoczno za 2023r., w której RIO pozytywnie opiniuje 

sprawozdanie Burmistrza Opoczna z wykonania budżetu za 2023r. /załącznik nr 18 do 

protokołu/. 

Brak głosów w dyskusji. 

d) wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium dla Burmistrza 

Opoczna wraz z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej do wniosku. 

Barbara Wacławiak – Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej - przedstawiła uchwałę Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Opocznie z dnia 3 czerwca 2024 roku w sprawie wniosku                     

o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Opoczna za 2023 rok wraz z opinią Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Opocznie w sprawie wykonania budżetu Gminy Opoczno za rok 

2023 /załącznik nr 19 do protokołu/.        

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta - przedstawił Uchwałę Składu Orzekającego Nr II/145/2024 

z dnia 14 czerwca 2024r. w sprawie opinii do wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w 

Opocznie o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Opoczna za 2023 rok, w którym RIO 

pozytywnie opiniuje wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Opocznie w sprawie 

udzielenia absolutorium  Burmistrzowi za 2023 rok /załącznik nr 20 do protokołu/.     

Brak głosów w dyskusji. 

Ad. pkt. 13. 

Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu Gminy Opoczno za 2023r., 

Przewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braku głosów zamknął ją i poddał pod 

głosowanie projekt uchwały. 
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Rada Miejska głosami: za – 19, przeciw – 0, wstrz. – 0  podjęła uchwałę                                       

Nr IV/42/2024 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem 

z wykonania budżetu Gminy Opoczno za 2023r. 

Uchwała stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 34 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 35 do protokołu. 

b) udzielenia absolutorium Burmistrzowi Opoczna, 

Przewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braku głosów zamknął ją i poddał pod 

głosowanie projekt uchwały. 

Rada Miejska głosami: za – 19, przeciw – 0, wstrz. – 0 podjęła uchwałę                                       

Nr IV/43/2024 w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Opoczna. 

Michał Konecki – Burmistrz Opoczna – podziękował radnym za udzielenie absolutorium 

Burmistrzowi za 2023r. jak również za udzielenie wotum zaufania.  

Uchwała stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 34 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 35 do protokołu. 

c) zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Opoczyńskiemu, 

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – przedstawił projekt uchwały. 

  Przewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braku głosów zamknął ją i poddał pod 

głosowanie projekt uchwały. 

Rada Miejska głosami: za – 18, przeciw – 0, wstrz. – 0 podjęła uchwałę                                       

Nr IV/44/2024 zmieniającą uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Opoczyńskiemu. 

Uchwała stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 34 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 35 do protokołu. 

d) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Opoczyńskiemu, 

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – przedstawił projekt uchwały. 

Przewodniczący otworzył dyskusję. 

W dyskusji głos zabrali: radny Jakub Biernacki, radna Anna Zięba, radny Tomasz Łuczkowski, 

Burmistrz Michał Konecki, radny Andrzej Rożenek. 
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Wobec braku głosów w dalszej dyskusji Przewodniczący zamknął ją i poddał pod 

głosowanie projekt uchwały. 

Rada Miejska głosami: za – 19, przeciw – 0, wstrz. – 0 podjęła uchwałę                                       

Nr IV/45/2024 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Opoczyńskiemu. 

Uchwała stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 34 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 35 do protokołu. 

e) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Opoczno na lata 2024 – 2040, 

Magdalena Ślęzak – Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały. Poinformowała o 

autopoprawce z dnia 25.06.2024r. 

Przewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braku głosów zamknął ją i poddał pod 

głosowanie projekt uchwały. 

Rada Miejska głosami: za – 16, przeciw – 0, wstrz. – 0 podjęła uchwałę                                       

Nr IV/46/2024 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Opoczno na lata 

2024 – 2040. 

Uchwała stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 34 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 35 do protokołu. 

f) zmian w budżecie Gminy Opoczno na 2024r.  

Magdalena Ślęzak – Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały. Poinformowała o 

autopoprawce z dnia 25.06.2024r. 

Przewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braku głosów zamknął ją i poddał pod 

głosowanie projekt uchwały. 

Rada Miejska głosami: za – 15, przeciw – 0, wstrz. – 0 podjęła uchwałę                                       

Nr IV/47/2024 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Opoczno na lata 

2024 – 2040. 

Uchwała stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 34 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 35 do protokołu. 

g) zaciągnięcia pożyczki na sfinansowanie zadania inwestycyjnego pn. „Zakup i montaż 

instalacji fotowoltaicznej dla potrzeb Szkoły Podstawowej w Sielcu”, 

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – przedstawił projekt uchwały. 

Przewodniczący otworzył dyskusję. 
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W dyskusji głos zabrali: Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Kołodziejczyk, Sekretarz 

Miasta Janusz Klimek.  

Wobec braku głosów w dalszej dyskusji Przewodniczący zamknął ją i poddał pod 

głosowanie projekt uchwały. 

Rada Miejska głosami: za – 17, przeciw – 0, wstrz. – 0 podjęła uchwałę                                       

Nr IV/48/2024 w sprawie zaciągnięcia pożyczki na sfinansowanie zadania inwestycyjnego 

pn. „Zakup i montaż instalacji fotowoltaicznej dla potrzeb Szkoły Podstawowej w Sielcu”. 

Uchwała stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 34 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 35 do protokołu. 

h) ustalenia czasu bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki oraz wysokości opłaty za 

korzystanie z wychowania przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem 

przedszkolnym do końca roku szkolnego w roku kalendarzowym, w którym kończą 6 lat, 

w publicznych przedszkolach, oddziałach przedszkolnych w publicznych szkołach 

podstawowych oraz publicznych innych formach wychowania przedszkolnego 

prowadzonych przez Gminę Opoczno,  

 

Marek Ziębicki – Dyrektor Wydz. Edukacji - przedstawił projekt uchwały. 

 

Przewodniczący otworzył dyskusję.  

W dyskusji głos zabrali: radny Jakub Biernacki, Dyrektor Wydz. Edu. Marek Ziębicki.  

Wobec braku głosów w dalszej dyskusji Przewodniczący zamknął ją i poddał pod 

głosowanie projekt uchwały. 

Rada Miejska głosami: za – 15, przeciw – 0, wstrz. – 1 podjęła uchwałę                                     

Nr IV/49/2024 w sprawie ustalenia czasu bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki oraz 

wysokości opłaty za korzystanie z wychowania przedszkolnego uczniów objętych 

wychowaniem przedszkolnym do końca roku szkolnego w roku kalendarzowym, w którym 

kończą 6 lat, w publicznych przedszkolach, oddziałach przedszkolnych w publicznych 

szkołach podstawowych oraz publicznych innych formach wychowania przedszkolnego 

prowadzonych przez Gminę Opoczno. 

Uchwała stanowi załącznik nr 28 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 34 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 35 do protokołu. 

i) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszarów 

sołectw: Libiszów, Libiszów-Kolonia, Międzybórz, Sobawiny, 

Justyna Małachowska – Dyrektor Wydz. Rozwoju Miasta – przedstawiła projekt uchwały. 
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Przewodniczący otworzył dyskusję. 

W dyskusji głos zabrali: radny Andrzej Pacan, radny Łukasz Konecki. 

Wobec braku głosów w dalszej dyskusji Przewodniczący zamknął ją i poddał pod 

głosowanie projekt uchwały. 

Rada Miejska głosami: za – 14, przeciw – 0, wstrz. – 1 podjęła uchwałę                                       

Nr IV/50/2024 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

dla obszarów sołectw: Libiszów, Libiszów-Kolonia, Międzybórz, Sobawiny. 

Uchwała stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 34 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 35 do protokołu. 

j) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu w sołectwie 

Kruszewiec – Kolonia, 

Justyna Małachowska – Dyrektor Wydz. Rozwoju Miasta – przedstawiła projekt uchwały. 

Przewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braku głosów zamknął ją i poddał pod 

głosowanie projekt uchwały. 

Rada Miejska głosami: za – 14, przeciw – 0, wstrz. – 1 podjęła uchwałę                                       

Nr IV/51/2024 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

terenu w sołectwie Kruszewiec – Kolonia. 

Uchwała stanowi załącznik nr 30 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 34 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 35 do protokołu. 

k) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części obszaru 

miasta Opoczna położonego w rejonie ulic: Edmunda Biernackiego, Marii Curie-

Skłodowskiej oraz alei Arcybiskupa Zygmunta Zimowskiego, 

 

Justyna Małachowska – Dyrektor Wydz. Rozwoju Miasta – przedstawiła projekt uchwały. 

Przewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braku głosów zamknął ją i poddał pod 

głosowanie projekt uchwały. 

Rada Miejska głosami: za – 14, przeciw – 0, wstrz. – 0 podjęła uchwałę                                       

Nr IV/52/2024 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

dla części obszaru miasta Opoczna położonego w rejonie ulic: Edmunda Biernackiego, Marii 

Curie-Skłodowskiej oraz alei Arcybiskupa Zygmunta Zimowskiego. 

Uchwała stanowi załącznik nr 31 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 34 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 35 do protokołu. 
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l) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu 

miasta Opoczna położonego w rejonie ulic: Prymasa Stefana Wyszyńskiego i Wojciecha 

Kossaka, 

Justyna Małachowska – Dyrektor Wydz. Rozwoju Miasta – przedstawiła projekt uchwały. 

Przewodniczący otworzył dyskusję.  

W dyskusji głos zabrali: radny Jakub Biernacki. 

Jakub Biernacki – radny - wnosi o umieszczenie tematu pn. „Dyskusja na temat planowania 

przestrzennego na terenie miasta” w planie pracy Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu, 

Handlu i Usług po okresie wakacyjnym. 

Wobec braku głosów dalszej dyskusji Przewodniczący zamknął ją i poddał pod 

głosowanie projekt uchwały. 

Rada Miejska głosami: za – 16, przeciw – 0, wstrz. – 0 podjęła uchwałę                                       

Nr IV/53/2024 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

dla fragmentu miasta Opoczna położonego w rejonie ulic: Prymasa Stefana Wyszyńskiego i 

Wojciecha Kossaka. 

Uchwała stanowi załącznik nr 32 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 34 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 35 do protokołu. 

m) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu 

miasta Opoczna położonego przy ulicy św. Mateusza. 

Justyna Małachowska – Dyrektor Wydz. Rozwoju Miasta – przedstawiła projekt uchwały. 

Przewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braku głosów zamknął ją i poddał pod 

głosowanie projekt uchwały. 

Rada Miejska głosami: za – 17, przeciw – 0, wstrz. – 0 podjęła uchwałę                                       

Nr IV/54/2024 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

dla fragmentu miasta Opoczna położonego przy ulicy św. Mateusza. 

Uchwała stanowi załącznik nr 33 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 34 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 35 do protokołu. 

Raport z głosowań imiennych stanowi załącznik nr 34 do protokołu. 

Wszystkie projekty uchwał stanowią załącznik nr 35 do protokołu. 

Ad. pkt. 14 

Zamknięcie obrad. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Opocznie Dariusz Kołodziejczyk podziękował 

obecnym za udział i zamknął IV sesję Rady Miejskiej IX kadencji wypowiadając stosowną 

formułę: „Zamykam czwartą sesję Rady Miejskiej w Opocznie”. 

Godz. rozpoczęcia sesji 9.00, godz. zamknięcia sesji 16.20 

Protokół wyłożony do wglądu od dnia 10 lipca 2024r. 

Sesje i Komisje Rady Miejskiej są transmitowane on – line na kanale YouTube Gminy 

Opoczno.  

Nagrania dostępne są na kanale YouTube Gminy Opoczno. 

 

       Przewodniczący Rady Miejskiej  

             Dariusz Kołodziejczyk 

 

 

 

Protokołowała: 

A. Firmowska  

Podinspektor w Biurze Rady Miejskiej 

 


